
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Dísztermében (4060 Balmazújváros,
Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. január
14-én 9.00 órakor kezdődő rendkívüli nyílt ülésén.

Jelen vannak: Hegedüs Péter polgármester, Demeter Pál alpolgármester
Béke Imréné, Ferenczi Mária, Gacsályi Ibolya, Hűse János, Dr. Lajter Ágnes, Molnár Péter,
Nádasdi László, Nagy Tamás, Tóth Attila képviselők. 

Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  részéről: dr.  Volosinovszki  Vanda
aljegyző, Dr. Csomós Andrea, Czifráné dr. Urgyán Ilona osztályvezetők. 

Hegedüs Péter polgármester
Tisztelettel köszöntök mindenkit Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2022. január 14-i rendkívüli ülésén. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes.
A napirend elfogadásáról kezdeményezek szavazást. 

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel
szavazott, így a Képviselő-testület elfogadta az alábbi napirendet:

I. Nyilvános ülés  
1. Előterjesztés a TOP-Plusz-1.2.1-21. kódszámú felhívásra „Balmazújváros kerékpáros,

parkolási  és  játszótéri  infrastruktúrájának  fejlesztése”  megnevezéssel  benyújtandó
támogatási kérelem tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

2. Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  intézményvezetői
álláshelyére  kiírt  pályázattal  kapcsolatos  véleményező  bizottság  létrehozása
tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1. napirend: Előterjesztés  a  TOP-Plusz-1.2.1-21.  kódszámú  felhívásra
„Balmazújváros  kerékpáros,  parkolási  és  játszótéri  infrastruktúrájának
fejlesztése” megnevezéssel benyújtandó támogatási kérelem tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Hegedüs Péter polgármester
Ezzel  az  előterjesztéssel  a  2021-2027-es  pályázati  ciklust  szeretnénk  megkezdeni.
Kiosztottunk mindenkinek egy látványtervet, mely a Zrínyi Miklós utcai játszótéri terveket
mutatja.  Ilyet szeretnénk, amennyiben a pályázatunk sikeres lesz és támogatásra kerül. Az
előterjesztésben szerepel a kerékpárút fejlesztése. Ez a kerékpárút a K&H Banktól kimegy a
temetőig.  Volt  egy  nagyhegyesi  kerékpárút,  ami  jelen  pillanatban  teljesen  különálló
pályázatként megvalósításra kerül. Az első megvalósításban Balmazújváros is részt vett 80
millió  forinttal,  melyben  pontosan  ezt  a  kerékpár  utat  tudtuk  volna  belőle  felújítani.
Nagyhegyes  Önkormányzata  visszalépett,  mert  a  rendelkezésre  álló  pályázati  összeg  nem
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fedezte a kerékpárút bekerülési  költségeit,  ezáltal  a balmazújvárosi kerékpárút felújítása is
meghiúsult. A tervek akkor elkészültek a kerékpárút felújításra, melyeket most elővettünk és
szeretnénk,  ha  a  pályázatunk  támogatásra  kerülne.  A  harmadik  része  a  pályázatnak  az
állomásnál  lévő  parkoló,  amely  már  Balmazújváros  tulajdonába  került.  A  városképnek
megfelelően  és  a  funkciójának  megfelelően  szeretnénk  egy  olyan  kulturált  parkolóhelyet
kialakítani,  amely  jó  körülményeket  biztosít  a  parkolásra,  akár  a  hotel,  a  fürdő vendégei
részére, vagy a vonattal utazók részére. Balmazújváros a tervek között összeköttetésbe fog
kerülni Debrecennel villamosított vasútvonalon keresztül, aminek itt lesz jelen tervek szerint a
végállomása.  A  közbeszerzés  kiírása  is  megtörtént  már.  Ez  a  három  anyag  menne  be,
amennyiben  a  Képviselő-testület  is  úgy gondolja,  hogy ezekre  a  fejlesztésekre  pályázzon
Balmazújváros városa. Kérdése van-e valakinek ezzel kapcsolatban? Nem látok erre jelzést.
Hozzászólása van-e valakinek? 

Tóth Attila képviselő
Üdvözlendőnek tartom és támogatni  is  fogom az előterjesztést.  Volt  itt  egy játszótér,  ami
elkerült innen, és azt a tájékoztatást kaptam, hogy az Irányító Hatóság jóváhagyta, hogy át
legyen telepítve az óvodába. Szeretném látni ezt a hozzájárulást. Köszönöm. 

Hegedüs Péter polgármester
Természetesen meg fogjuk Önnek küldeni. 

Dr. Lajter Ágnes képviselő 
Nagyon örülök annak, hogy pontosan ez a három cél került kitűzésre és nagyon szeretném, ha
nyernénk a pályázaton és sikerülne ezeket  megvalósítani,  hiszen az ülésen ez a testület  is
sokszor szóba hozta mindezt a három célt. Egyértelmű a támogatásom. 

Hegedüs Péter polgármester
Van-e még valakinek hozzászólása? Nem látok rá jelzést. A határozati javaslat elfogadásáról
kezdeményezek szavazást. 

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel
szavazott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

1/2022. (I.14.) számú határozat

A TOP-Plusz-1.2.1-21. kódszámú felhívásra "Balmazújváros kerékpáros, parkolási és
játszótéri infrastruktúrájának fejlesztése" megnevezéssel benyújtandó támogatási

kérelem tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete

1. előterjesztés szerint egyetért a TOP-Plusz-1.2.1.-2021 kódszámú pályázati kiírással 
kapcsolatos támogatási kérelem benyújtásával, amely a városközpontól a köztemetőig 
vezető kerékpárút felújítására, a Semsey Andor utcai, korábbi MÁV területen, 
parkolóhelyek kialakítására, valamint a Zrínyi Miklós utca 24. szám alatti játszótér 
közösségi térré alakítására irányul.

2. felhatalmazza Polgármestert a pályázat benyújtására.
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Felelős: Hegedüs Péter polgármester
Határidő: 2022. január 14.

2. napirend: Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény
intézményvezetői  álláshelyére  kiírt  pályázattal  kapcsolatos  véleményező
bizottság létrehozása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Hegedüs Péter polgármester
Óvodavezetői  pályázat  került  kiírásra  december  31-i  határidővel.  Egy  érvényes  pályázat
érkezett. Szakmai bírálóbizottságot kell a testületnek kijelölni. A javasolt személyek neve az
előterjesztésben szerepel. Dr. Lajter Ágnes, az Egészségügyi, Szociális, Kulturális, Oktatási,
Sport  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke,  Szabó  Lászlóné  köznevelési  szakértő,  a
szakértői névjegyzékben SZ021632 sorszámon szerepel, illetve Bárdos Tiborné, a Tiszacsegei
Városi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője. Ezzel kapcsolatban kérdése van-e valakinek?
Nem látok erre jelzést. Hozzászólása van-e valakinek? 

Tóth Attila képviselő
Egy  észrevételem  lenne,  hogy  a  jövőben  amikor  pályázatot  írunk  ki,  akkor  egyidejűleg
állítsuk fel a véleményező bizottságot, hogy ezért ne kelljen külön napirendre tenni. 

Hegedüs Péter polgármester
Megoldható,  csak  mindig  attól  függ,  hogy  érkezik-e  érvényes  pályázat.  Köszönöm  a
javaslatot, figyelembe fogjuk venni a jövőben. Van-e még valakinek hozzászólása? Nem látok
erre jelzést. A határozati javaslat elfogadásáról kezdeményezek szavazást. 

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 8 képviselő igennel
szavazott, 3 képviselő tartózkodott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

2/2022. (I.14.) számú határozat

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény intézményvezetői álláshelyére kiírt pályázattal
kapcsolatos véleményező bizottság létrehozása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  Egyesített  Óvoda és  Bölcsőde
Intézmény  intézményvezetői  álláshelyére  beérkezett  pályázat  értékelésére  és  a  pályázó
meghallgatására az alábbi összetételű véleményező bizottságot állítja fel: 

➢ Dr.  Lajter  Ágnes,  az  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi Bizottság elnöke,

➢ Szabó  Lászlóné  köznevelési  szakértő,  a  szakértői  névjegyzékben  SZ021632
sorszámon szerepel, szakterülete: általános tanügyigazgatás és óvoda,

➢ Bárdos Tiborné, a Tiszacsegei Városi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője.

Felkérem  a  jegyzőt,  hogy  a  bizottság  létrehozásával  és  a  véleményezés  lefolytatásával
kapcsolatos feladatokat végezze el.
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Határidő: 2022. január 31.
Felelős: Dr. Hajdu Miklós jegyző

Hegedüs Péter polgármester
A mai testületi ülést bezárom. 

K.m.f.

Hegedüs Péter 
polgármester

dr. Volosinovszki Vanda
aljegyző

Koroknai Nóra
jegyzőkönyvvezető
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